
ΣΥΝΟΠΤΙΚΑ ΠΡΑΚΤΙΚΑ 
ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΟΥ ΓΕΩΠΟΝΙΚΟΥ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ ΑΘΗΝΩΝ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑ 13.02.2014 
 
Συνεδρία: 19/13.02.2014 
 
Στην Αθήνα σήμερα Πέμπτη 13 Φεβρουαρίου 2014 και ώρα 15:00, μετά από Πρόσκληση της 
Αναπληρώτριας Προέδρου του Συμβουλίου του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών με αριθ. πρωτ. 
26/11.02.2014 συνήλθε στο Αμφιθέατρο της Βιβλιοθήκης και του Κέντρου Πληροφόρησης του Γ.Π.Α. 
(Βόρεια Πλευρά του Γ.Π.Α.) το Συμβούλιο του Γ.Π.Α. που συγκροτήθηκε σε σώμα με βάση την με 
αριθμό Φ.120.61/7/11484/Β2/28.01.2013 Υπουργική Απόφαση που δημοσιεύθηκε στο με αριθ. 
37/01.02.2013 ΦΕΚ τ.Υ.Ο.Δ.Δ. 
 
Στη Συνεδρίαση κλήθηκαν και παρέστησαν νόμιμα οι παρακάτω: 

1. Ιωάννης Σοφός, Εξωτερικό μέλος, Πρόεδρος του Συμβουλίου (απών). 
2. ‘Εφη Τσακαλίδου, Καθηγήτρια, Αναπληρώτρια Πρόεδρος (Προεδρεύουσα). 
3. Χρήστος Αποστολόπουλος, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου (απών). 
4. Ιωάννης Βαλιάντζας, Καθηγητής. 
5. Γεώργιος Βούτσινος, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου (απών). 
6. Ρόδιος Γαμβρός, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου. 
7. Κωνσταντίνος Γιαλούρης, Αναπληρωτής Καθηγητής (αποχώρησε στις 16:55 κατά τη 

διάρκεια της συζήτησης για το θέμα 4ο: Στρατηγική Ανάπτυξης και Σύνδεση με την Κοινωνία 
και επέστρεψε στις 17:05 έως το πέρας της Συνεδρίασης). 

8. Νικόλαος Δαλέζιος, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου. 
9. Ελευθέριος Δροσινός, Αναπληρωτής Καθηγητής (αποχώρησε στις 16:10 κατά τη διάρκεια 

της συζήτησης για το θέμα 3ο: Οργανισμός ΓΠΑ). 
10. Ελένη Μήλιου, Αναπληρώτρια Καθηγήτρια. 
11. Παύλος Δ. Πέζαρος, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου. 
12. Δημήτριος Σάββας, Αναπληρωτής Καθηγητής (απών). 
13. Πολυδεύκης Χατζόπουλος, Καθηγητής. 

 
Στη Συνεδρίαση παρέστη χωρίς δικαίωμα ψήφου ο Πρύτανης Καθ. Κ. Φεγγερός (αποχώρησε στις 
16:15 στην έναρξη της συζήτησης για το θέμα 4ο: Στρατηγική Ανάπτυξης και Σύνδεση με την 
Κοινωνία). 
 
Κλήθηκαν επίσης οι κ.κ. Μαρία Γκούφα, Εκπρόσωπος των μελών ΕΤΕΠ και Μαρία Γεωργιάδου, 
Αναπληρώτρια Εκπρόσωπος των μελών ΕΤΕΠ και παρέστη η κ. Μαρία Γεωργιάδου, Αναπληρώτρια 
Εκπρόσωπος των μελών ΕΤΕΠ. 
 
Στη Συνεδρίαση παρέστη ως Γραμματέας του Συμβουλίου η κ. Αγγελική Ματσούκη, Υπάλληλος 
κλάδου ΠΕ Διοικητικού-Οικονομικού του Γ.Π.Α., Γραμματέας του Συμβουλίου, σύμφωνα με την με 
αριθ. πρωτ. 2649/04.04.2013 απόφαση του Πρύτανη κ. Κ. Φεγγερού. 
 
ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 
 
ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

1. Έγκριση της Η.Δ. 
2. Επικύρωση Πρακτικών Συνεδρίασης 17 (03.12.2013) και Συνεδρίασης 18 (18.12.2013) 
3. Οργανισμός ΓΠΑ 
4. Στρατηγική Ανάπτυξης και Σύνδεση με την Κοινωνία 
5. Διάφορα 
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ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 
 
Αναφέρθηκαν από την κ. Τσακαλίδου, Αναπληρώτρια Πρόεδρο και Προεδρεύουσα της Συνεδρίασης, 
τα παρακάτω θέματα: 
 

1. Επικοινωνία με τον Πρόεδρο του Συμβουλίου κ. Σοφό 
Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου για την επικοινωνία που είχε με τον Πρόεδρο 
του Συμβουλίου κ. Σοφό και ότι ο ίδιος θα μπορεί να ταξιδέψει στην Ελλάδα στις αρχές του 
καλοκαιριού 2014. 
 

2. Έγγραφο κ. Παπλωματά σχετικά με τη χρήση του Αμφιθεάτρου Βιβλιοθήκης και Κέντρου 
Πληροφόρησης (Β.Κ.Π.) ΓΠΑ 

Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου σχετικά με το έγγραφο που εξέδωσε ο κ. 
Παπλωματάς ως Πρόεδρος της Επιτροπής Εποπτείας Βιβλιοθήκης και Κέντρου Πληροφόρησης ΓΠΑ, 
με το οποίο ζητάει από τα μέλη της πανεπιστημιακής κοινότητας να φροντίζουν ώστε ο 
προγραμματισμός των εκδηλώσεών τους στο χώρο του Αμφιθεάτρου της Β.Κ.Π. να γίνεται εντός του 
ωραρίου λειτουργίας της Β.Κ.Π. ήτοι Δευτέρα έως Παρασκευή 08:30-16:00 ή Τετάρτη 08:30-18:00 / 
19:00 εάν δεν απαιτείται τηλεδιάσκεψη, ώστε να είναι πάντα δυνατή η παρουσία και η τεχνική 
κάλυψη αυτών από τους υπεύθυνους τεχνικούς. Η κυρία Τσακαλίδου πρότεινε να προσπαθήσουμε 
να τηρήσουμε αυτό το ωράριο όσο δεν χρειάζεται να γίνεται τηλεδιάσκεψη με τον Πρόεδρο. 
 

3. Ανασυγκρότηση ΜΟΔΙΠ 
Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα Μέλη του Συμβουλίου πως το ΓΠΑ είναι το μοναδικό Πανεπιστήμιο 
που έχει συγκροτήσει τη ΜΟΔΙΠ του Ιδρύματος. Ενημέρωσε τα Μέλη για τη συνάντηση που 
πραγματοποίησε με τον κ. Παπλωματά, Πρόεδρο της ΜΟΔΙΠ, και συμφώνησαν ότι ο ρόλος της 
ΜΟΔΙΠ είναι τεράστιας σημασίας για το Πανεπιστήμιο. Αναφέρθηκε επίσης στην πρόσκληση που 
έλαβε για τη συνεδρίαση της ΜΟΔΙΠ την Τετάρτη 22.01.2014 στο γραφείο του Αντιπρύτανη 
Ακαδημαϊκών Υποθέσεων και Προσωπικού κ. Παπλωματά. Στη συνάντηση αυτή έλαβε μέρος ο κ. 
Γιαλούρης, καθώς λόγω ανειλημμένων υποχρεώσεών της δεν μπορούσε να παραβρεθεί η ίδια. 
Τέλος, ενημέρωσε το σώμα για τη συνάντηση που πραγματοποίησε στις 23 Ιανουαρίου 2014 με τον 
κ. Π. Υψηλάντη (Μέλος της Αρχής Διασφάλισης και Πιστοποίησης της Ποιότητας στην Ανώτατη 
Εκπαίδευση). Στη συνάντηση αυτή συζήτησαν για την πιστοποίηση των προγραμμάτων σπουδών και 
ότι το Συμβούλιο οφείλει να αναπτύξει το σύστημα διασφάλισης ποιότητας για το Πανεπιστήμιο. Τα 
προγράμματα θα πιστοποιούνται από την ΑΔΙΠ έως τη στιγμή που θα δημιουργηθεί σύστημα 
διασφάλισης ποιότητας για το Πανεπιστήμιο. Τέλος, ενημέρωσε τα Μέλη ότι την Παρασκευή 
28.02.2014 ο κ. Υψηλάντης θα μιλήσει για την πιστοποίηση των προγραμμάτων σπουδών στο 
Χαροκόπειο Πανεπιστήμιο. 
 

4. Νέα σύνθεση της Επιτροπής Ερευνών σύμφωνα με το νόμο 4009/2011 
Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα Μέλη του Συμβουλίου πως σύμφωνα με το νόμο 4009/2011 

πρέπει να υπάρξει νέα σύνθεση της Επιτροπής Ερευνών (ορίζονται εκπρόσωποι Σχολών αντί 
Τμημάτων). Ο κ. Μάλλιος (Νομικός Σύμβουλος του ΕΛΚΕ) απεφάνθη πως μέχρι να αναλάβει ο 
καινούριος Πρύτανης από 01.09.2014 εξακολουθεί και ισχύει η εκπροσώπηση των Τμημάτων και όχι 
των Σχολών.   
 

5. Ίδρυση ΝΠΙΔ 
Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα Μέλη πως έχει αρχίσει να απασχολεί όλα τα Συμβούλια η ίδρυση 
του ΝΠΙΔ και ότι το Συμβούλιο του ΑΠΘ προτείνει λύσεις με το σχέδιο προεδρικού διατάγματος που 
έχει ήδη επεξεργαστεί και κοινοποιήσει σε όλα τα Συμβούλια. Στη συνέχεια ανέφερε πως 
πραγματοποίησε μία συνάντηση στις 24.01.2014 για αυτό το θέμα με τον κ. Αποστολόπουλο, τον 
Αντιπρύτανη κ. Παπαδάκη, το κ. Μάλλιο (Νομικό σύμβουλο του ΕΛΚΕ) και την κ. Κατσιμπρινάκη 
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(Αναπλ. Προϊσταμένη του ΕΛΚΕ) και διατύπωσαν την άποψη πως πρέπει να συνεργαστούν, 
προκειμένου να ιδρυθεί το ΝΠΙΔ και να γίνει ομαλά η ένταξη του ΕΛΚΕ στο ΝΠΙΔ.   
 

6. 5η Συνάντηση Προέδρων και Αναπληρωτών Προέδρων Συμβουλίων ΑΕΙ 
Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα Μέλη πως το ΕΜΠ θα αναλάβει τη διοργάνωση της 5ης Συνάντησης 
των Προέδρων και Αναπληρωτών Προέδρων των Συμβουλίων των ΑΕΙ και η οποία θα 
πραγματοποιηθεί στην Αθήνα στις 30.03.2014 με θέματα τον Οργανισμό – Οργανόγραμμα, το ΝΠΙΔ 
και τη διαδικασία εκλογής των νέων πρυτανικών αρχών. 
 

7. Ενημερωτικό Δελτίο 
Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα Μέλη πως μαζί με την κ. Ματσούκη επεξεργάζονται το με αριθ. 2 
Ενημερωτικό Δελτίο του Συμβουλίου (NewsLetter), προκειμένου αυτό να είναι έτοιμο το Μάρτιο. 
 

8. Έκδοση ΦΕΚ για ένταξη ΙΔΑΧ με διδακτορικό στις ειδικές κατηγορίες διδακτικού και 
εργαστηριακού προσωπικού των ΑΕΙ 

Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα Μέλη πως εκδόθηκε το με αριθ. 32/11.02.2014 ΦΕΚ για την ένταξη 
των υπαλλήλων Ι.Δ.Α.Χ. κατόχων διδακτορικού διπλώματος στις ειδικές κατηγορίες διδακτικού και 
εργαστηριακού προσωπικού των ΑΕΙ (κατηγορίες Ε.Ε.Π., Ε.ΔΙ.Π. και Ε.Τ.Ε.Π.). Ανέφερε πως 
πραγματοποίησε συνάντηση με εκπροσώπους των Ι.Δ.Α.Χ. κατόχων διδακτορικού στο γραφείο του 
Συμβουλίου, οι οποίοι έχουν καταγράψει τα βήματα που πρέπει να γίνουν για την ένταξή τους σε 
αυτούς τους κλάδους. Η κ. Τσακαλίδου ανέλυσε τα βήματα ως εξής: 

1. Έκδοση ΦΕΚ: τροπολογία για εφαρμογή του ν.4009/2011 και πριν τη δημοσίευση του 
Οργανισμού του Ιδρύματος (μέχρι 15/2/2014). 

2. Δικαίωμα Αίτησης προς Κοσμητεία από ενδιαφερόμενους για ένταξη στον κλάδο Ε.ΔΙ.Π. 
3. Ορισμός τριμελών επιτροπών (2 μέλη ΔΕΠ και 1 Ε.ΔΙ.Π.) από τον Κοσμήτορα της Σχολής. 
4. Έλεγχος συνάφειας γνωστικού αντικειμένου Διδακτορικού Τίτλου με τα γνωστικά 

αντικείμενα που θεραπεύει το Ίδρυμα. 
5. Εισήγηση επιτροπών προς την Κοσμητεία. 
6. Απόφαση ένταξης από την Κοσμητεία. 
7. Έκδοση σχετικής πράξης (Έκδοση ΦΕΚ). 
 
Ο Πρύτανης κ. Φεγγερός εξέφρασε τον προβληματισμό του ως προς το γιατί να απασχολεί το 

θέμα των Ι.Δ.Α.Χ. με διδακτορικό το Συμβούλιο. Ο κ. Πρύτανης ανέφερε πως ο νόμος όριζε αρχικά 
ότι η ένταξη θα γίνει μετά την ολοκλήρωση του Οργανισμού. Το Υπουργείο τώρα - σύμφωνα με το 
ΦΕΚ που έχει εκδοθεί - προβλέπει αυτήν την ένταξη χωρίς την έκδοση του Οργανισμού του 
Πανεπιστημίου. 

Η κ. Τσακαλίδου ανέφερε πως οφείλει να ενημερώσει τα Μέλη του Συμβουλίου για τις όποιες 
εξελίξεις υπάρχουν για τις ομάδες και τους φορείς του Πανεπιστημίου, και τόνισε πως όλα τα 
θέματα των εργαζομένων του Πανεπιστημίου απασχολούν το Συμβούλιο. 
 
ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 
 
ΘΕΜΑ 1ον  Έγκριση της Η.Δ. 
 
Η ημερήσια διάταξη εγκρίθηκε ομόφωνα. Ο κ. Γαμβρός ζήτησε να ενταχθούν στα «Διάφορα» δύο 
θέματα. Το πρώτο, με αφορμή το συμβάν που δημοσιοποιήθηκε για το φοιτητή που είχε 
προβλήματα όρασης στο Φυσικό του ΑΠΘ, να δούμε ποιοι είναι οι κανονισμοί και τι προβλέπει το 
Πανεπιστήμιο για την φοίτηση ατόμων ΑΜΕΑ στο ΓΠΑ. Το δεύτερο θέμα αφορούσε ζήτημα της 
απόφασης για την αποζημίωση των Μελών των Συμβουλίων (ΦΕΚ 636/19.12.2013). Τα Μέλη του 
Συμβουλίου αποφάσισαν να εντάξουν αυτά τα θέματα στα «Διάφορα» στο τέλος της Συνεδρίασης. 
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ΘΕΜΑ 2ον  Επικύρωση Πρακτικών Συνεδρίασης 17 (03.12.2013) και Συνεδρίασης 18 
(18.12.2013) 

 
Εγκρίθηκαν ομόφωνα. 
 
ΘΕΜΑ 3ον Οργανισμός ΓΠΑ 
 
 Ο κ. Δροσινός (συντονιστής της Ομάδας για τον Οργανισμό) υπέβαλε στις 30.12.2013 στα 
Μέλη της Ομάδας Οργανισμού του Συμβουλίου υλικό που επεξεργάσθηκε η Ομάδα Οργανισμού 
του Πρύτανη, προκειμένου όλοι να θέσουν τις απόψεις και τα σχόλιά τους για τον Οργανισμό. 
 Πραγματοποιήθηκε συνάντηση της Ομάδας για τον Οργανισμό στις 07.02.2014 και έγιναν 
πολύ εποικοδομητικά σχόλια μέσω προσεκτικής επεξεργασίας όλων των άρθρων για τον 
Οργανισμό. Έπειτα από αυτήν τη συνάντηση ο κ. Δροσινός συγκέντρωσε όλα τα σχετικά σχόλια που 
έγιναν από την Ομάδα, τα οποία ενσωματώθηκαν στο κείμενο υπό τον τίτλο «Πρώτες Γενικές 
Παρατηρήσεις» (επισυνάπτεται) με σκοπό να κατατεθεί στις 17.02.2014 στην Ομάδα Οργανισμού 
του Πρύτανη.   
 Ακολούθησε διαλογική συζήτηση ανάμεσα στα Μέλη του Συμβουλίου για τον Οργανισμό και 
το Σώμα κατέληξε στα παρακάτω σημεία (η κ. Μήλιου διαφώνησε ως προς το σημείο 5) 
προκειμένου και αυτά να συμπεριληφθούν στις «Πρώτες Γενικές Παρατηρήσεις» (κείμενο του κ. 
Δροσινού), το οποίο θα αποσταλεί στην Επιτροπή του Πανεπιστημίου για τον Οργανισμό: 

1. Προτείνεται ένα λιτό κείμενο Οργανισμού που να παραπέμπει στο Νόμο και μόνο εκεί που 
χρειάζεται να γίνεται αναλυτικότερο. 

2. Να μην υπάρχει διαχωρισμός σε συλλογικά και μονοπρόσωπα όργανα διοίκησης αλλά να 
ακολουθηθεί η δομή του Νόμου 4009/2011 ως προς την ομαδοποίηση των οργάνων 
διοίκησης. 

3. Η μετονομασία της Σχολής Αγροτικής Παραγωγής, Υποδομών και Περιβάλλοντος σε Σχολή 
Γεωργικής Παραγωγής, Υποδομών και Περιβάλλοντος κρίνεται άσκοπη και άκαιρη, καθώς το 
σχετικό ΠΔ είναι του 2013 και εκδόθηκε μετά από τεκμηριωμένη πρόταση του ΣΙ στο ΥΠΑΙΘ. 

4. Να προβλεφθεί η Ίδρυση Σχολής Δια Βίου Μάθησης, για την οποία το ΣΙ έχει ετοιμάσει 
πρόταση (υπεύθυνος κ. Βούτσινος). 

5. Να υπάρξει κατηγορία Καθηγητών υπό την ιδιότητα Adjunct Professor (περισσότερες 
πληροφορίες θα καταθέσει ο κ. Δαλέζιος). 

6. Η ομάδα εργασίας του Συμβουλίου δεν επεξεργάσθηκε ακόμη τις προτάσεις του Συλλόγου 
ΕΤΕΠ αλλά τις κατέγραψε και θα τις δει άμεσα. 

 
 Η κ. Γεωργιάδου (αναπληρώτρια εκπρόσωπος του Συλλόγου ΕΤΕΠ) εξέφρασε τις θέσεις του 
Συλλόγου ΕΤΕΠ για τον Οργανισμό και τις κατέθεσε εγγράφως (επισυνάπτεται). 
 
ΘΕΜΑ 4ον Στρατηγική Ανάπτυξης και Σύνδεση με την Κοινωνία 
 
 Ο κ. Γαμβρός (συντονιστής της Ομάδας για τη Χάραξη Στρατηγικής) είχε καταθέσει την 
εισήγησή του για το πλαίσιο της Στρατηγικής Ανάπτυξης του ΓΠΑ και τη Σύνδεσή του με την 
Κοινωνία στα Μέλη του Συμβουλίου, λαμβάνοντας υπόψη όλες τις απόψεις και τα σχόλια που 
έγιναν από το Σώμα στη διάρκεια της προετοιμασίας του προκειμένου αυτό να είναι έτοιμο για να 
αποσταλεί στον κ. Πρύτανη. Ο κ. Γαμβρός ανέφερε πως έγινε προσπάθεια να σχεδιασθεί η 
Στρατηγική για το Πανεπιστήμιο με σεβασμό στην υπάρχουσα ιστορία του. 

Ακολούθησε διαλογική συζήτηση ανάμεσα στα Μέλη και αποφασίστηκε ομόφωνα από το 
Σώμα να αποσταλεί το κείμενο (επισυνάπτεται) για τη Στρατηγική Ανάπτυξης και τη Σύνδεση με την 
Κοινωνία στον Πρύτανη με κοινοποίηση στους Αντιπρυτάνεις, τους Κοσμήτορες των Σχολών και τους 
Προέδρους των Τμημάτων και να ζητηθεί να αποτελέσει θέμα στην επόμενη συνεδρίαση της 
Συγκλήτου. Παράλληλα αποφασίσθηκε να ανακοινωθεί μέσω του all users σε όλη την 
πανεπιστημιακή κοινότητα η κατάθεση του πλαισίου συζήτησης του Συμβουλίου στον Πρύτανη. 
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Τέλος, αποφασίσθηκε πως στην περίπτωση που ο Πρύτανης δεν φέρει το θέμα στην επόμενη 
Σύγκλητο, το Συμβούλιο θα αναρτήσει το κείμενο στον ιστοχώρο του και θα το θέσει στη διάθεση 
της Πανεπιστημιακής Κοινότητας για διαβούλευση. 
 Η κ. Γεωργιάδου (αναπληρώτρια εκπρόσωπος του Συλλόγου ΕΤΕΠ) κατέθεσε κείμενο με τις 
θέσεις του Συλλόγου ΕΤΕΠ για την ανάπτυξη του Ιδρύματος και τη διαμόρφωση της ιδιαίτερης 
φυσιογνωμίας του (επισυνάπτεται). 
 
ΘΕΜΑ 5ον Διάφορα 
 
 Η κ. Τσακαλίδου ανέφερε πως έχει προετοιμάσει σε συνεργασία με τον Πρόεδρο κ. Σοφό μία 
επιστολή προς πιθανούς χορηγούς.   
 Τα Μέλη του Συμβουλίου αποφάσισαν επίσης ομόφωνα να στείλουν επιστολή προς τον 
Υπουργό Παιδείας στο πνεύμα της επιστολής του Προέδρου του Συμβουλίου του ΤΕΙ Πελοποννήσου 
κ. Π. Καζάκου για το θέμα της αποζημίωσης των Μελών των Συμβουλίων, δεδομένου ότι η απόφαση 
του Υπουργού Παιδείας κ. Αρβανιτόπουλου όπως είναι διατυπωμένη στο ΦΕΚ προσβάλλει τα 
Συμβούλια.   
 Επίσης, σε ό,τι αφορά στα θέματα μετακινήσεων των Μελών του ΣΙ διατυπώθηκε η άποψη 
πως και το θέμα της αποζημίωσης των Μελών για τις μετακινήσεις είναι απολύτως απαξιωτική. Η κ. 
Τσακαλίδου ανέφερε πως άλλα Συμβούλια των ΑΕΙ πληρώνουν τα Μέλη τους για μετακινήσεις είτε 
από τον ΕΛΚΕ, είτε από τον Τακτικό Προϋπολογισμό και επισήμανε να προβλεφθεί μία συνάντηση 
με τον Αντιπρύτανη κ. Παπαδάκη για να επιλυθεί αυτό το ζήτημα. Το θέμα αυτό θα τεθεί επίσης και 
στην επιστολή προς τον Υπουργό Παιδείας για τις αποζημιώσεις των Μελών του ΣΙ. 
 Ο κ. Γαμβρός ζήτησε να ενημερωθεί για τους κανόνες και τις δυνατότητες πρόσβασης και 
ιδιαίτερα της δυνατότητας φοίτησης στους χώρους του ΓΠΑ από τους ΑΜΕΑ και ακολούθησε 
διαλογική συζήτηση ανάμεσα στα Μέλη για το θέμα αυτό. Τα Μέλη του Συμβουλίου κατέληξαν να 
προβλεφθεί στον Οργανισμό μνεία ότι το Πανεπιστήμιο υποχρεούται να έχει όλες τις απαραίτητες 
δομές, προσβάσεις και σύστημα σπουδών, προκειμένου να εξασφαλιστεί η δυνατότητα 
εξασφάλισης της απρόσκοπτης φοίτησης ατόμων ΑΜΕΑ. 
 
Στο σημείο αυτό ολοκληρώνεται και λύεται η Συνεδρίαση. 

 
 

Η Προεδρεύουσα 
 
 
 

Η Γραμματέας 

Καθ. Έφη Τσακαλίδου Αγγελική Ματσούκη 
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ΘΕΜΑ 3ον Οργανισμός ΓΠΑ 

 

Ο κ. Δροσινός κατέθεσε στις 11.02.2014 το εξής κείμενο: 

 

Πρώτες Γενικές Παρατηρήσεις επί του σχεδίου Οργανισμού του ΓΠΑ 

 

Συνάντηση Ομάδας Οργανισμού Συμβουλίου Ιδρύματος, Παρασκευή 07-02-14,  

Γραφείο Συμβουλίου 

 

1. Ο Οργανισμός πρέπει να διατυπώνει διατάξεις και αρχές που θα διασφαλίζουν την 

λειτουργία του ιδρύματος με ρητή αποσαφήνιση των συντακτικών οργάνων του, τη 

διαφάνεια και την αξιοκρατία, με τελικό στόχο την ανάπτυξη και την πρόοδο του τόσο στο 

εκπαιδευτικό όσο και στο ερευνητικό του έργο αλλά και στις γενικότερες υπηρεσίες που 

προσφέρει. 

2. Η σύνταξη Οργανογράμματος και διαδικασιών για τη λήψη των σημαντικών αποφάσεων, η 

ιεραρχική δομή και η δυνατότητα (ή μη) αναίρεσης αποφάσεων από τα ανώτερα όργανα, η 

διατύπωση των αρμοδιοτήτων οργάνου, οι προβλέψεις για τις περιπτώσεις μη κοινής θέσης 

(και το αποφασιστικό όργανο ή ο μηχανισμός επίλυσης διαφορών). 

3. Για το Διοικητικό Προσωπικό πρέπει να καταγραφούν η οργάνωση, οι πολιτικές εξέλιξης, 

επιβράβευσης αλλά και παραίνεσης όταν υπάρχουν προβλήματα. Απαραίτητη θεωρείται η 

περιγραφή θέσεων εργασίας, ιδιαίτερα για θέσεις ευθύνης (προσόντα, σχέσεις ιεραρχίας 

και καθηκοντολόγιο). 

4. Το Συμβούλιο θεωρεί ότι πρέπει να προβλεφθεί η ίδρυση Σχολής Μεταπτυχιακών Σπουδών 

έστω και αν αυτή διαγράφτηκε από το τελικό κείμενο του Ν. 4009/2001. 

5. Ο καθορισμός των αρμοδιοτήτων των διαφόρων Γραμματειών με διατύπωση οριζοντίας 

διάταξης στον οργανισμό. Προς τούτο δύναται να συνταχθεί ιδιαίτερο άρθρο. Προτείνεται 

όπου είναι εφικτό να διατυπώνονται οριζόντιες διατάξεις. 

6.  Τροποποίηση του περιγράμματος του Οργανισμού με ιεράρχηση των οργάνων ως εξής: 

 Το Κεφάλαιο Β΄ να απαλειφθεί από τον Οργανισμό και να αποτελέσει μέρος του 

εσωτερικού κανονισμού του Ιδρύματος καθόσον αυτό ειδικεύει τις διοικητικές 

διαδικασίες που ακολουθούνται. 

 Το Κεφάλαιο Γ΄ να ιεραρχηθεί ως ΜΕΡΟΣ Β  και τα όργανα να αποτελούν Κεφάλαια του 

μέρους τούτου. Με αυτό τον τρόπο δύναται να έχουμε ειδικά άρθρα που θα 

αναφέρονται στην ανάδειξη των οργάνων, συγκρότηση τους, εξουσίες και ευθύνες κτλ. 

 

 



Η Αναπληρώτρια Εκπρόσωπος των Μελών ΕΤΕΠ ΔΕ Ε.Τ.Ε.Π. Μ. Γεωργιάδου κατέθεσε κατά τη διάρκεια της 

19ης Συνεδρίασης/13.02.2014 το εξής κείμενο για τις θέσεις των Μελών ΕΤΕΠ: 
 
         ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΑΡΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ 
                              ΕΤΕΠ  

ΓΕΩΠΟΝΙΚΟ ΠΑΝ/ΜΙΟ ΑΘΗΝΩΝ                    
ΙΕΡΑ ΟΔΟΣ 75 ΑΘΗΝΑ ΤΗΛ. 210-5294704  

         
       Αθήνα 13/02/2014 
       Αρ. Πρωτ  167 
      

ΠΡΟΣ: ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΙΔΡΥΜΑΤΟΣ 
 
ΘΕΜΑ:  « Διευκρινιστικά σχόλια για τις προτάσεις του Συλλόγου ΕΤΕΠ ΓΠΑ  για τον Οργανισμό του 
Ιδρύματος»       
Σχετ. 166/5-1-14 δικό μας                 
 
Αξιότιμα Μέλη του Συμβουλίου, 

 
Σε συνέχεια του ως άνω σχετικού εγγράφου και με στόχο την καλύτερη κατανόηση των θέσεών μας και 
την επισήμανση σημαντικών σημείων που διαφοροποιούμαστε από το σχέδιο της Επιτροπής της Συνόδου 
των Πρυτάνεων για τον Οργανισμό των ΑΕΙ σας παραθέτουμε τα ακόλουθα σχόλια: 
 
Κεφάλαιο Γ , Όργανα διοίκησης και Λειτουργίας. Συγκρότηση Συμβουλίου, Συγκρότηση Συγκλήτου 
Ο Οργανισμός, σύμφωνα με τον νόμο  4009/2011 παρ. 2 εδάφιο δ , καθορίζει τους κανόνες λειτουργίας 
του Συμβουλίου του Ιδρύματος και της Συγκλήτου. 
Πρόταση:  Να διευκρινιστεί είτε στον Οργανισμό, είτε στον Εσωτερικό Κανονισμό αργότερα (αλλά με 
αντίστοιχη αναφορά στον Οργανισμό) ποια είναι τα θέματα που αφορούν την οικεία κατηγορία 
προσωπικού (ΕΤΕΠ)  και αν θα μπορούμε ή όχι να είμαστε παρόντες στις αντίστοιχες συνεδριάσεις 
(Συμβούλιο, Σύγκλητος). 
Κεφάλαιο Γ ,(Γ.30)  Όργανα διοίκησης και Λειτουργίας, Διαδικασίες Ορισμού και ανάδειξης 
εκπροσώπων στα συλλογικά όργανα 
Πρόταση: Οι εκπρόσωποι στα συλλογικά όργανα να είναι ευθύνη του Συλλόγου των ΕΤΕΠ και όχι να 
αναλαμβάνει η Δ/νση Διοι/κου του Ιδρύματος την διαδικασία . 
Κεφάλαιο Δ. Σπουδές που παρέχει το Ίδρυμα. 
Ο Οργανισμός, σύμφωνα με τον νόμο  4009/2011 άρθρο 5,παρ. 2 εδάφιο ιβ, καθορίζει τα θέματα 
επιμόρφωσης και μετεκπαίδευσης του πάσης φύσεως προσωπικού των Ιδρυμάτων. Επίσης, το Συμβούλιο 
του Ιδρύματος (4009/2011 άρθρο 8  παρ. 10 εδάφιο ιγ) είναι αρμόδιο για τον ορισμό ή μη διδάκτρων και 
του ύψους τους για τα μεταπτυχιακά προγράμματα σπουδών του Ιδρύματος ύστερα από γνώμη της 
Κοσμητείας της σχολής μεταπτυχιακών σπουδών. 
Πρόταση: Τα μέλη ΕΤΕΠ του Ιδρύματος να μπορούν να συμμετέχουν στα Μεταπτυχιακά Προγράμματα 
Σπουδών του Ιδρύματος, με την προϋπόθεση ότι δεν ζητούν εκπαιδευτική άδεια και δεν παρακωλύονται 
τα καθήκοντά τους ως υπεράριθμοι και με μειωμένη καταβολή διδάκτρων, ύστερα από αίτησή τους και 
απόφαση του αρμόδιου οργάνου. 
 
Για οποιαδήποτε διευκρίνιση είμαστε στη διάθεσή σας. 
Παρακαλούμε για τις δικές σας ενέργειες. 
Με εκτίμηση 
 
 
      Για το Δ.Σ 
                Ο Πρόεδρος       

       Μ. Αναγνωσταράς 
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ΘΕΜΑ 4ον Στρατηγική Ανάπτυξης και Σύνδεση με την Κοινωνία 

   Ο κ. Γαμβρός κατέθεσε στις 09.02.2014 το εξής κείμενο: 

 

Πλαίσιο για συζήτηση πάνω  

στη Στρατηγική για την Ανάπτυξη & τη Σύνδεση του με την Κοινωνία  

του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών  με ορίζοντα το 2018 

 

Ως γνωστόν μια από τις βασικές υποχρεώσεις του Συμβουλίου σύμφωνα με τον Ν. 4009/2011 

(Άρθρο 8, Παράγραφος 10) είναι «η χάραξη στρατηγικής για την ανάπτυξη του ιδρύματος σε τοπικό, 

εθνικό, ευρωπαϊκό και διεθνές επίπεδο και τη διαμόρφωση της ιδιαίτερης φυσιογνωμίας του στο πλαίσιο 

της αποστολής και της πορείας του». Ο Ν. 4076/2013, Άρθρο 2, Παράγραφος 7 προσθέτει «…μετά από 

εισήγηση της Συγκλήτου». 

Παράλληλα, το Συμβούλιο είναι αρμόδιο για «την ανάληψη πρωτοβουλιών για τη σύνδεση του 

ιδρύματος με την κοινωνία και την οικονομία, καθώς και τη συμβολή του στην ανάπτυξη της χώρας» ( Ν. 

4009/2011 & Ν. 4076/2012, Άρθρο 8, Παρ. 10, Εδάφιο ε’). 

Το Συμβούλιο του ΓΠΑ θέλοντας να ανοίξει τον διάλογο πάνω στο σημαντικό αυτό θέμα 

επεξεργάστηκε ιδέες και προτάσεις των μελών του τις οποίες και θέτει σε ανοικτή  διαβούλευση κατ’ 

αρχήν με τα θεσμικά όργανα του Πανεπιστημίου, και στη συνέχεια με τα συλλογικά όργανα των μελών της  

πανεπιστημιακής κοινότητας διδασκόντων όλων των βαθμίδων, φοιτητών και διοικητικού προσωπικού. 

Στόχος είναι να επιτευχθεί η μεγαλύτερη δυνατή διάχυση και συμμετοχή στη συζήτηση για το μέλλον του 

ΓΠΑ. 

Στη Συνεδρίαση του της 13 Φεβρουαρίου 2014 το Συμβούλιο απεφάσισε να θέσει προς 

διαβούλευση την εξής πλατφόρμα για τη Στρατηγική του Πανεπιστημίου και τη Σύνδεση με την κοινωνία. 

 

ΟΡΑΜΑ που επιδιώκουμε 

 

Να αναδειχθεί το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών σε Ίδρυμα υψηλού γοήτρου για το Εκπαιδευτικό και 

Ερευνητικό του έργο στους τομείς των γνωστικών του αντικειμένων, τόσο για τους επιστημονικούς και 

επαγγελματικούς κλάδους και τομείς, όσο και για την κοινωνία, στην Ελλάδα και διεθνώς.  
 

ΠΥΛΩΝΕΣ & ΔΡΑΣΕΙΣ (ενδεικτικές)  για την Επίτευξη του Οράματος 

 

Πυλώνας 1  ΕΠΙΣΤΗΜΟΝΙΚΗ ΑΡΙΣΤΕΙΑ 

Πυλώνας 2  ΜΟΧΛΟΣ ΑΕΙΦΟΡΟΥ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΣΤΟΝ ΑΓΡΟ-ΒΙΟ-ΔΙΑΤΡΟΦΙΚΟ ΤΟΜΕΑ 

Πυλώνας 3  ΑΥΤΟΤΕΛΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΤΟΥ ΓΠΑ 

Πυλώνας 4  ΣΥΝΔΕΣΗ ΜΕ ΤΗΝ ΚΟΙΝΩΝΙΑ 

Πυλώνας 5  ΠΡΟΤΙΜΗΤΕΟ  ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΓΙΑ ΣΠΟΥΔΕΣ ΚΑΙ ΧΩΡΟ ΓΙΑ ΕΡΓΑΣΙΑΣ 

 

Οι παραπάνω Πυλώνες με τις ενδεικτικά αναφερόμενες Δράσεις διατυπώνονται ώστε να 

προκαλέσουν τα ανάλογα ερεθίσματα και να ανακαλέσουν ανάλογες ιδέες όλων των προαναφερομένων 

εταίρων στην συζήτηση που ανοίγουμε. Οι δράσεις ανά πυλώνα κατηγοριοποιούνται σε βραχυπρόθεσμες 

(ένδειξη Β, άμεση δρομολόγηση εντός τριμήνου) και μεσοπρόθεσμες (ένδειξη Μ, σταδιακή δρομολόγηση 

πέραν του τριμήνου). 

Στόχος να αναδείξουμε και να διατηρήσουμε το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών ως ένα 

Πανεπιστημιακό Ίδρυμα για το οποίο θα είμαστε όλοι περήφανοι. 

 

Ρόδιος Γαμβρός  

Φεβρουάριος 2014 
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Πυλώνας 1 
ΕΠΙΣΤΗΜΟΝΙΚΉ ΑΡΙΣΤΕΊΑ 

Δράσεις  
 

 
A. Να αναδειχθεί το ΓΠΑ σε πόλο 

επιστημονικής αριστείας και 
διάχυσης γνώσης στους τομείς 
της αγροτικής παραγωγής, της 
επιστήμης των τροφίμων και της 
διατροφής του ανθρώπου, της 
βιοτεχνολογίας, της αγροτικής 
οικονομίας, της διαχείρισης 
φυσικών πόρων και της γεωργικής 
μηχανικής, στην Ελλάδα και 
διεθνώς 

 
B. Να γίνει σημείο αναφοράς στη 

γνώση και ανάπτυξη του 
Ελληνικού και Μεσογειακού 
διατροφικού προτύπου και να τη 
συνδυάσει με τη βελτίωση της 
φυτικής και ζωικής παραγωγής  

 
C. Να αναδειχθεί σε εκπαιδευτικό 

ίδρυμα υψηλής προτίμησης στην 
επιλογή των σπουδαστών τόσο 
στην Ελλάδα όσο και στην 
ευρύτερη περιοχή της ΝΑ 
Ευρώπης, του Ευξείνου Πόντου, 
της Μεσογειακής λεκάνης και της 
Αφρικής 

 
D. Οι απόφοιτοί του να 

αναγνωρίζονται και να 
προτιμούνται ως επιστήμονες 
υψηλού κύρους 

 

 Συνεχής αναβάθμιση και πλαστικότητα στην 
εκπαιδευτική διαδικασία με διαρκή εσωτερική & 
εξωτερική αξιολόγηση και αναπροσαρμογή με βάση τα 
αποτελέσματα 

 Αναβάθμιση και ενίσχυση της ΜΟΔΙΠ (Β) 
 
 

 Ίδρυση Σχολής Μεταπτυχιακών Σπουδών (Μ) 

 Οργάνωση αγγλόφωνων μεταπτυχιακών προγραμμάτων 
σπουδών  (Μ) 

 Στρατηγική ανάπτυξης νέων επιστημονικών πεδίων όπως 
π.χ. το Περιβάλλον, Κτηνιατρική  (Μ) 

 Μετατροπή του ΓΠΑ και σε coop πανεπιστήμιο (Μ) 

 Συνεργασία με το ΜΑΙΧ και με τα ανάλογα Ιδρύματα / 
Όργανα του CIHEAM (Μ) 
 
 

 Διεπιστημονική εκπαιδευτική και ερευνητική 
προσέγγιση του χώρου της υπαίθρου συνολικά (Β) 

 Εμπλουτισμός των προγραμμάτων σπουδών με 
σύγχρονα θέματα ανάπτυξης και προώθησης της 
πρωτογενούς παραγωγής, της επιστήμης τροφίμων και 
της διατροφής του ανθρώπου, της ΚΑΠ, του marketing, 
του διεθνούς εμπορίου, της απασχόλησης, της αγοράς 
εργασίας, του αγροτο-τουρισμού(Β) 
 
 

 Ενεργοποίηση Γραφείου Διεθνών Σχέσεων τόσο για την 
τεχνική και νομική υποστήριξη Εθνικών, Ευρωπαϊκών και 
Διεθνών Συνεργασιών όσο και για δραστηριότητες 
παρέμβασης – εξωστρέφειας (Β) 

 Ενίσχυση των δεσμών του ΓΠΑ με άλλα Πανεπιστημιακά 
ιδρύματα στην Ελλάδα, την Ευρώπης και διεθνώς (Μ) 

 Ανάδειξη ερευνητικών πρωτοβουλιών με διεθνή 
εμβέλεια κατά προτίμηση με  καθοδήγηση 
(coordination) από ομάδες του ΓΠΑ (Μ) 
 
 

 Θέσπιση βραβείων αριστείας για ερευνητές και νέα μέλη 
ΔΕΠ (Μ) 

 Αναζήτηση χορηγιών & υποτροφιών από Κοινωφελή 
Ιδρύματα εντός και εκτός Ελλάδος (Β) 

 Αναβάθμιση του γραφείου διαμεσολάβησης ΔΑΣΤΑ (Β) 

 



 10 

 

Πυλώνας 2 
ΜΟΧΛΟΣ ΑΕΙΦΟΡΟΥ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΣΤΟΝ 

ΑΓΡΟΒΙΟΔΙΑΤΡΟΦΙΚΟ ΤΟΜΕΑ 

Δράσεις  

 
A. Το ΓΠΑ με την επιστημονική γνώση 

που παράγει και την εξειδίκευση 
που προσφέρει να αποτελέσει 
μοχλό ανάπτυξης του αγρο-βιο-
διατροφικού τομέα στην Ελλάδα, 
βασισμένου στις αρχές της 
αειφόρου γεωργίας καθώς και της 
βελτιστοποίησης της αξιοποίησης 
των φυσικών πόρων 

 
B. Να αναδείξει τις  δυνατότητες 

διαρκούς επιστημονικής και 
καινοτομικής υποστήριξης των 
εξής: 

I. Προστασία του φυσικού 
περιβάλλοντος και της 
βιοποικιλότητας 

II. Αρχές αειφόρου 
διαχείρισης των φυσικών 
πόρων 

III. Σύνδεση των αρχών της 
Μεσογειακής διατροφής με 
την πρωτογενή παραγωγή 
και τον γαστρονομικό 
τουρισμό, στα πλαίσια 
μακροπρόθεσμων δι-
επιστημονικών δράσεων 
και αναπτυξιακής 
υποστήριξης 

 
C. Υποστήριξη των ανωτέρω τόσο 

μέσα από της Σχολή Δια Βίου 
Μάθησης όσο και με την 
διεκδίκηση και κατοχύρωση 
θεσμικού συμβουλευτικού ρόλου 
της πολιτείας 

 

 

 Ενίσχυση του ρόλου της Μονάδας Καινοτομίας και 
Επιχειρηματικότητας (ΜΟΚΕ) και συνέργιες με το 
Γραφείο Διαμεσολάβησης (ΔΑΣΤΑ) (Β) 
 
 

 Ανάδειξη του ΓΠΑ ως επίσημου συμβούλου της 
Πολιτείας σε θέματα αγροτικής πολιτικής και 
ανάπτυξης (Μ) 

 Κέντρο επιστημονικής τεκμηρίωσης για Συμβούλους 
αγροτών (Μ)  

 Αυτόνομη συμμετοχή σε ένα Εθνικό Συμβούλιο 
Οικονομικής Ανάπτυξης (Μ) 

 Διαρκής συνεργασία με θεσμικούς παραγωγικούς 
φορείς και φορείς διαμόρφωσης πολιτικής (π.χ. 
Αγροτικές οργανώσεις, ΣΕΒΤ, ΣΕΒ, ΙΟΒΕ) (Μ) 
 
 

 Ίδρυση Σχολής Δια Βίου Μάθησης και e -learning 
που να καλύπτει ανάγκες της αγοράς και της 
κοινωνίας (Β) 

 Οργάνωση Θερινών Σχολείων (summer schools) σε 
αντικείμενα του επιστημονικού πεδίου του ΓΠΑ (Μ) 

 
 

 Θεσμοθέτηση συνεργασίας με διεθνής φορείς, 
όπως π.χ. FAO, WHO, ΟΟΣΑ, Διεθνών τομεακών 
Οργανισμών και τν αντιστοίχων Εθνικών (Οίνου, 
Ελαιολάδου, CLAM, κλπ), καθώς και ΜΚΟ, με στόχο 
projects για την  πρακτική άσκηση / εκπαίδευση 
φοιτητών σε διεθνές επίπεδο (Μ) 
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Πυλώνας 3 
ΑΥΤΟΤΕΛΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΤΟΥ ΓΠΑ 

Δράσεις  

 
A. Να εντοπιστούν και αξιοποιηθούν οι  

δυνατότητες συμπληρωματικής 
χρηματοδότησης δράσεων του ΓΠΑ 
είτε στον ερευνητικό τομέα είτε στον 
τομέα της καινοτομίας και της Δια 
Βίου Μάθησης 

 
B. Επιδίωξη είναι να γίνει το ΓΠΑ ο 

προτιμητέος συνεργάτης για μελέτες, 
έρευνες και καινοτομικές εφαρμογές 
τόσο ιδιωτικών όσο και δημοσίων 
φορέων ώστε να υπάρξει διαρκής 
αυτοτελής ανάπτυξη του ΓΠΑ 

 

 Βελτιστοποίηση στην αξιοποίηση των 
υποδομών ΓΠΑ, όπως του campus και των 
Αγροκτημάτων (Κωπαΐδα, Σπάτα) (Μ) 
 
 

 Ενίσχυση / δημιουργία ιδίων πόρων του ΓΠΑ  
π.χ. εξωτερικές χορηγίες, Εθνικά, Κοινοτικά & 
Διεθνή Προγράμματα, «επιχειρηματικές» 
δραστηριότητες, προγράμματα εκπαίδευσης 
αγροτών,  μεταπτυχιακά  προγράμματα με 
δίδακτρα, Σχολή Δια Βίου Μάθησης (Μ) 

 
 

 Αναβάθμιση του υπάρχοντος Συνεδριακού 
Κέντρου και παραχώρηση προς χρήση σε 
τρίτους επ’ αμοιβή (Μ) 

 Ανάλογη αναβάθμιση και χρήση για 
παρόμοιους χώρους και αίθουσες του ΓΠΑ (Μ) 
 
 

Πρωτοβουλίες μείωσης δαπανών 
 

 Εφαρμογή energy audit (Β) 

 Τεχνικές και διαδικαστικές παρεμβάσεις για 
μείωση δαπανών ενέργειας, όπως π.χ. (Β) 

I. Εγκατάσταση φωτοκυττάρων 
II. Εξετάσεις Ιουνίου/Σεπτεμβρίου από τις 7 

πρωί μέχρι τις 11 για οικονομία στο φως 
αλλά κυρίως τον κλιματισμό 

III. Σαφείς οδηγίες προς τα μέλη ΔΕΠ για τον  
χειρισμό του φωτισμού και του 
κλιματισμού στις αίθουσες και τα 
αμφιθέατρα διδασκαλίας  
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 Πυλώνας 4 
ΣΥΝΔΕΣΗ ΜΕ ΤΗΝ ΚΟΙΝΩΝΙΑ 

Δράσεις 

 
A. Να αξιοποιηθούν η γνώση, η θέση 

και οι υποδομές του ΓΠΑ για 
θετικές και διαρκείς παρεμβάσεις 
στην τοπική και ευρύτερη 
κοινωνία μέσω της «δια βίου» και 
«εξ’ αποστάσεως» μάθησης 

 
B. Πέρα από τις παρεμβάσεις που 

απορρέουν από τις παραπάνω 
δράσεις, το ΓΠΑ μπορεί λόγω της 
θέσης του (πυκνή αστική 
περιοχή)και της μορφής των 
εγκαταστάσεων (εκτεταμένες 
εγκαταστάσεις πρασίνου) να γίνει 
πόλος αναψυχής και φυσικής 
δραστηριότητας των κατοίκων της 
ευρύτερης περιοχής, αλλά και  
πεδίο πρακτικής άσκησης για 
σχολές μαθητείας και σχολεία του 
λεκανοπεδίου 

 

 Αναβάθμιση και συνεχής ενημέρωση της 
ιστοσελίδας του ΓΠΑ (Β) 
 
 

 Διαχείριση περιβάλλοντος χώρου του ΓΠΑ με 
εθελοντική σύμπραξη φοιτητών και 
προσωπικού (Β) 

 Ενίσχυση επισκεψιμότητας του ΓΠΑ ως 
κήπου/πάρκου της Αττικής (Μ) 
 
 

 Σύνδεση με φορείς όπως το ΓΕΩΤΕΕ, ο 
Σύλλογος Αποφοίτων, οι παραγωγικές τάξεις 
και οι επαγγελματικές οργανώσεις με στόχο τη 
συστράτευση σε δράσεις του ΓΠΑ (Β) 
 
 

 Καλλιτεχνικές εκδηλώσεις από (εθελοντικές-
ερασιτεχνικές) ομάδες της Πανεπιστημιακής 
Κοινότητας (μουσικά συγκροτήματα, 
χορωδίες, τραγούδι, θέατρο, 
ποίηση/πεζογραφία, εικαστικά, κλπ) - 
Εκθέσεις με καλλιτέχνες στο Γεωργικό 
Μουσείο που θα δίνουν ένα έργο τους στο 
Πανεπιστημίου (Β) 
 
   

 Open day για το κοινό με τα προϊόντα μας (Β) 

 Δωρεά φυτών στους κοντινούς δήμους και 
σχολεία (Β) 

 Τα προϊόντα του ΓΠΑ (π.χ. αυγά, τυρί, κρασί)  
να δίνονται σε τιμές κόστους στο προσωπικό 
του ΓΠΑ και στους φοιτητές - (quota 60%) (Β) 

 Στους άπορους της περιοχής του Βοτανικού να 
υπάρχει σχετικό quota (40%) και να δίνονται 
τα προϊόντα με ένα συμβολικό ποσό (Β) 
 
 

 Δωρεάν σίτιση απόρων της περιοχής του 
Βοτανικού μέσω του εστιατορίου(Β) 

 Ομάδες εθελοντικής κοινωνικής προσφοράς 
από φοιτητές και προσωπικό (Β) 
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Πυλώνας 5 
ΠΡΟΤΙΜΗΤΕΟ  ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΓΙΑ ΣΠΟΥΔΕΣ  

ΚΑΙ ΧΩΡΟ ΓΙΑ ΕΡΓΑΣΙΑΣ 

Δράσεις  

 
A. Όλα τα παραπάνω με τον 

απαραίτητο εξωραϊσμό και 
διατήρηση των εγκαταστάσεων σε 
καλή λειτουργική κατάσταση 
μπορούν να μετατρέψουν το ΓΠΑ 
σε προτιμητέο χώρο εργασίας 
συγκριτικά με άλλα 
Πανεπιστημιακά Ιδρύματα 

 

Αισθητική και λειτουργική αναβάθμιση του ΓΠΑ 
 

 Διαμόρφωση χώρων κατάλληλων για 
αφισοκόλληση, δημιουργία διαδρόμου “πολιτικής 
σκέψης” με ανακοινώσεις και αφισοκολλήσεις 
από τις φοιτητικές παρατάξεις και όχι μόνο. Οι 
παρατάξεις που δεν αφισοκολλούν σε μη 
προσδιορισμένους χώρους ή γράφουν 
οπουδήποτε θα ενισχύονται οικονομικά με 500 
ευρώ, αν το κάνουν δεν θα έχουν το bonus (Β) 

 Διαγωνισμός για σχέδιο ανάπλασης έξω από τα 
Πράσινα Αμφιθέατρα. Χρηματικά έπαθλα / 
βραβεία  με κριτήρια την ολοκληρωμένη 
προσέγγιση, την ομορφιά, την οικολογική 
προσέγγιση, τη λειτουργικότητα και τη 
χρηστικότητα (Β) 

 Ο χώρος έξω από το πανεπιστήμιο (μεταξύ της 
περίφραξης και της Ιεράς οδού) είναι 
ικανοποιητικός για να αξιοποιηθεί από μικρές 
ομάδες φοιτητών για να δημιουργήσουν κήπους 
αρχιτεκτονικά όμορφους. Σε συνεργασία με το 
δήμο να δίνονται χρηματικά βραβεία στις πρώτες 
3 ομάδες (Β) 

 Δημιουργία «Αίθριου κυλικείου» για τις ζεστές 
αλλά και για τις κρύες μέρες (θέρμανση από 
μανιτάρια) (Β) 

 Ανάπλαση του προθάλαμου κυλικείου και 
εστιατορίου αλλά και του εστιατορίου - μια μικρή 
αύξηση μπορεί να έχει μεγάλη απόδοση στην 
ποιότητα του φαγητού(Β) 

 Καθαριότητα στις αίθουσες, τουαλέτες 
κοινόχρηστους χώρους (Β) 

 Καλύτερη φύλαξη ιδιαίτερα τις βραδινές ώρες (Β) 

 Εξυπηρέτηση ΑΜΕΑ σε όλες τις εγκαταστάσεις (Β) 
 
 

Φοιτητές 
 

 Υποτροφία για τη καλύτερη πτυχιακή μελέτη για 
κάθε τμήμα (Β) 

 Καθιέρωση Ωρών Γραφείου για την επικοινωνία 
καθηγητών με φοιτητές (Β) 

 Wi-Fi στους κοινοχρήστους χώρους (Β) 

 Internet radio (Β) 

 Internet kiosk για καλλιτεχνικές ομάδες (θέατρο, 
κινηματογράφος μουσική κλπ) (Β) 

 Χώρος μουσικών συγκροτημάτων για πρόβες 

 Ομάδες άθλησης των φοιτητών (Β) 

 Ανοικτή γιορταστική διαδικασία υποδοχής και 
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εγγραφής των πρωτοετών φοιτητών στο Γεωργικό 
Μουσείο (Β) 

 Γιορτή αποχαιρετισμού (π.χ. πάρτι) με τη λήξη του 
ακαδημαϊκού  έτους στο Γεωργικό Μουσείο (Β) 

 E-class (Β) 

 Part-time jobs στους φοιτητές (π.χ. στη 
βιβλιοθήκη) (Β) 

 
Εργαζόμενοι 

 

 Δημιουργία Παιδικού σταθμού για τα παιδιά του 
προσωπικού του Ιδρύματος μέσα στις 
εγκαταστάσεις του ΓΠΑ (Β) 
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Η Αναπληρώτρια Εκπρόσωπος των Μελών ΕΤΕΠ ΔΕ Ε.Τ.Ε.Π. Μ. Γεωργιάδου κατέθεσε κατά τη διάρκεια της 
19ης Συνεδρίασης/13.02.2014 το εξής κείμενο για τις θέσεις των Μελών ΕΤΕΠ: 
 
         ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΑΡΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ 
                              ΕΤΕΠ  

ΓΕΩΠΟΝΙΚΟ ΠΑΝ/ΜΙΟ ΑΘΗΝΩΝ                    
ΙΕΡΑ ΟΔΟΣ 75 ΑΘΗΝΑ ΤΗΛ. 210-5294704  

      
       Αθήνα 13/02/2014 
       Αρ. Πρωτ  168 
      ΠΡΟΣ: ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΙΔΡΥΜΑΤΟΣ 
 
ΘΕΜΑ:  « Προτάσεις Συλλόγου ΕΤΕΠ για την ανάπτυξη του Ιδρύματος και τη διαμόρφωση της 
ιδιαίτερης φυσιογνωμίας του»       
  
Αξιότιμα Μέλη του Συμβουλίου, 
εμπίπτοντας  πλήρως στο  άρθρο 8, του νόμου 4009/2011 περί των αρμοδιοτήτων του Συμβουλίου του 

Ιδρύματος, σας καταθέτουμε τις παρακάτω προτάσεις : 

 Δημιουργία παιδικού σταθμού ή  καλοκαιρινού campus στο χώρο του Γ.Π.Α. 
 Υλοποίηση:  

1. Ανεύρεση  χώρου εντός του Πανεπιστημίου. Διερευνάται η δυνατότητα συνεργασίας 
με τον Σύλλογο Αποφοίτων του Γ.Π.Α. που διαθέτουν χώρο. 

2. Διαμόρφωση χώρου με τις κατάλληλες τεχνικές-παιδαγωγικές  προδιαγραφές. 
3. Πρόσληψη  προσωπικού αντιστοίχων προσόντων αλλά και επικουρία πιθανά και από 

φοιτητές του Ιδρύματος (part time). 
4. Διερευνάται η δυνατότητα σίτισης των παιδιών ή με την συνδρομή του εστιατορίου 

(κόστος επί των διδάκτρων) ή με την προμήθεια φαγητού από το σπίτι κάνοντας χρήση 
των εγκαταστάσεων του εστιατορίου.  

 Χρηματοδότηση: Καταβολή διδάκτρων από τους γονείς, μέρος χρηματοδότησης και από 
το Ίδρυμα (Εταιρεία Αξιοποίησης Περιουσίας Γ.Π.Α). 

 Μέτρα για την ασφαλή διέλευση των φοιτητών και εργαζομένων από τον δρόμο της Ιερά Οδού. 
1. Τοποθέτηση φωτεινού σηματοδότη στο δρόμο πριν από τις εισόδους του 

Πανεπιστημίου. (Είτε φωτεινοί σηματοδότες είτε φωτεινός σηματοδότης πορτοκαλί 
συνεχούς λειτουργίας) 

2. Τοποθέτηση κιγκλιδωμάτων και στο μεσαίο διάζωμα με συγκεκριμένες εισόδους-
εξόδους, προκειμένου να αυξηθεί η ασφάλεια μεταξύ των δύο ρευμάτων. 

3. Τοποθέτηση σημάτων οδικής κυκλοφορίας που να προειδοποιούν τα διερχόμενα 
αυτοκίνητα για την διέλευση πεζών, αλλά και την τοποθέτηση σημάτων ορίου 
ταχύτητας. 

4. Διαγράμμιση του δρόμου σε όλο το μήκος των εισόδων. 
5. Καλύτερη αξιοποίηση της υπόγειας διάβασης με: 

 Φωτισμό 
 Καθαριότητα 
 Εξωτερική σήμανση 

6. Τέλος προτείνεται η ενημέρωση των πρωτοετών φοιτητών για την επικινδυνότητα 
της διέλευσης μεταξύ των κτηρίων της Ιερά Οδού. 

 Υλοποίηση-Χρηματοδότηση: Συνεργασία με το Δήμο Αθηναίων. 

 Ανεύρεση ενός χώρου για την αποθήκευση των αρχείων του Συλλόγου μας που θα μπορεί να 
χρησιμοποιηθεί και από τους άλλους Συλλόγους για τον ίδιο λόγο ή για παρεμφερείς σκοπούς.   

 
Ευχαριστούμε θερμά.    
Για το Δ.Σ       Ο Πρόεδρος       Μ. Αναγνωσταράς 
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